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4. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 18.4.2016  
 
 
Ing. Gore: 
Tak, ako na každom riadnom zasadnutí mestského zastupiteľstva, chcem vedieť, aký je stav 
pri realizácii projektu Revitalizácie hradu Parič RePar. 
Ing. Sabaková: 
Revitalizácia hradu Parič tak, ako som povedala, bude oddnes už zverejnená aj na mestskej 
stránke  celý postup pri zabezpečovaní alebo pri realizácii tohto projektu, čiže bude možné si 
pozrieť konkrétne presné jednotlivé etapy. Verejné obstarávanie prebieha od septembra, to už 
som aj minulé hovorila dodnes. Minulý týždeň došlo k tomu, že bol vylúčený jeden 
z uchádzačov a vlastne teraz sa čaká na to, či sa predmetný uchádzač odvolá alebo neodvolá, 
aby sme sa vedeli posunúť ďalej, preto ešte nebola podpísaná zmluva a bolo urobené verejné 
obstarávanie na stavebného dozora ale tam ide to cez partnera, takže tam skôr partner by 
vedel k tomu povedať, ale tomu sme sa venovali. Čo sa dalo, sme uzatvorili, toto verejné 
obstarávanie je naozaj akože na dlhé lakte.  
Ing. Gore: 
Minulé bolo spomínané, že to verejné obstarávanie je komplikované a že posledná 
pripomienka alebo podnet bol k tomu, k pigmentácii asfaltu, to bolo pred 4 mesiacmi. Za 4 
mesiace sme sa posunuli tak, že zase nič. To verejné obstarávanie trvá už 7 mesiacov, mám 
k tomu vážne podozrenia, nič o tom nevieme, mám vážne podozrenia. Verejné obstarávanie 
takého charakteru bolo aj na tej Medickej a zvládli sme to za oveľa, oveľa kratší čas, je na 
tom niečo zaujímavé. Moja podotázka k tejto interpelácii je, že som na stránke mesta videl 
dodatok č. 1 k zmluve s Úradom vlády bol zverejnený vo februári 2016. Chcem sa spýtať, čo 
bolo predmetom tohto dodatku.  
Ing. Sabaková: 
Pokiaľ mám správnu informáciu, tak predmetom tohto dodatku bola práve tá úprava toho 
rozpočtu, že sa presúvajú peniaze na stavebného dozora, toto by malo byť to. Išla ešte 
požiadavka minulý rok, keď sa ušetrilo 20 tis. eur a tieto peniaze boli požiadané na to, aby sa 
mohol z nich zaplatiť stavebný dozor, čiže toto malo byť predmetom dodatku. Čo sa týka toho 
verejného obstarávania, takisto aj nás to mrzí, že sa to takto naťahuje a ten pigmentovaný 
asfalt je záležitosť, ktorú vyrába jediný na Slovensku ako mi to prišlo, Eurovia a tá Eurovia 
by mala mať podpísané zmluvy alebo zmluvy o budúcich zmluvách tými uchádzačmi, ktorí 
predložili ponuky. Jeden z týchto uchádzačov takúto zmluvu o budúcej zmluve alebo nejaký 
súhlas alebo už nejaké odobrenie od dodávateľa pigmentovaného asfaltu nemal, opakovane 
preto bol vyzývaný, aby ho predložil. Nepredložil ho, z tohto dôvodu bol teraz vylúčený. Ešte 
raz poviem, že robí to externá firma a pokiaľ viem, tak všetky tieto veci sa podrobne 
konzultujú s Úradom vlády, ktorý je poskytovateľom dotácie, to obstarávanie musí byť 
urobené naozaj v poriadku. Takže z našej strany toľko len na vysvetlenie.  
Ing. Gore: 
Takže, ja rozumiem tomu tak, že bude nejaký dokument alebo bude nejaká písomná 
informácia o tom, čo sa deje na tomto projekte, ako sa deje. Ten dodatok má mimochodom 16 
strán, je tam možno 300 čísel nových, tak rád by som vedel, čo je predmetom toho dodatku 
a treba  to porovnať asi s tou programovou zmluvou.  
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 18.4.2016 


